
Protokoll for styremøte/sommeravslutning

hos Anders Hauge Olsen, Haugeløkka 16,1662 Rolvsøy

Til stede: Ken Jackson, Sylvie Winnie Beathe Simonsen, 

                Anne-Lise Nilsen, Anders Hauge Olsen, Turid Haaland, 

                Ali Mustafa Manla

Gjester: Lene Jackson, assistent til Turid Haaland

Saksliste 

Sak 44/20 Godkjenning av innkalling

Vedtak       Innkallingen godkjent

Sak 45/20 Godkjenning av saksliste

Vedtak      Saksliste godkjent

Sak 46/20 Godkjenning av

Vedtak      Protokollen godkjent

Sak 47/29 Økonomi v/ Økonomiansvarlig Sylvie Simonsen

Vedtak      Sylvie Simonsen informerte til styret om økonomien til laget, 

                  pr dags dato er det kr 98.814,30, vi har også fått inn

        fra Bingo på kr 734, Holmen Eldresenter er det betalt for

        maten, men ikke for leie, regningen kommer i juli.

Sak 48/20 Bærbar Pc til sekretæren

Vedtak      Styret godkjente en ny Bærbar PC til Sekretæren 

                 Anne-Lise Nilsen til kr 3000. Ken Jackson bestiller den.

Sak 49/20 3 desember 

Vedtak       Tas opp igjen etter ferien

Sak 50/20 Årsmøte 

Vedtak      Taes opp etter ferien når vi får høre mere i august ang

 

/sommeravslutning 20.06.2020 kl.18.00 

hos Anders Hauge Olsen, Haugeløkka 16,1662 Rolvsøy 

: Ken Jackson, Sylvie Winnie Beathe Simonsen,  

Lise Nilsen, Anders Hauge Olsen, Turid Haaland, 

Ali Mustafa Manla 

Gjester: Lene Jackson, assistent til Turid Haaland 

Sak 44/20 Godkjenning av innkalling 

Vedtak       Innkallingen godkjent 

Sak 45/20 Godkjenning av saksliste 

Vedtak      Saksliste godkjent 

Sak 46/20 Godkjenning av protokoll 20.05.2020 

Vedtak      Protokollen godkjent 

/29 Økonomi v/ Økonomiansvarlig Sylvie Simonsen 

Sylvie Simonsen informerte til styret om økonomien til laget, 

pr dags dato er det kr 98.814,30, vi har også fått inn

fra Bingo på kr 734, Holmen Eldresenter er det betalt for

men ikke for leie, regningen kommer i juli. 

Sak 48/20 Bærbar Pc til sekretæren 

Vedtak      Styret godkjente en ny Bærbar PC til Sekretæren  

Nilsen til kr 3000. Ken Jackson bestiller den.

Vedtak       Tas opp igjen etter ferien 

Vedtak      Taes opp etter ferien når vi får høre mere i august ang

18.00  

Lise Nilsen, Anders Hauge Olsen, Turid Haaland,  

Sylvie Simonsen informerte til styret om økonomien til laget,  

pr dags dato er det kr 98.814,30, vi har også fått inn penger 

fra Bingo på kr 734, Holmen Eldresenter er det betalt for 

Nilsen til kr 3000. Ken Jackson bestiller den. 

Vedtak      Taes opp etter ferien når vi får høre mere i august ang 



                  Corona 

Sak 51/20 Medlemsmøte 

Vedtak      Taes opp etter sommerferien, Ken Jackson og Anne-Lise 

Nilsen skal skrive et brev til medlemmene og informere dem  

om hva som skjer. 

Sak 52/20 Kontoret – Forsvarsbygg 

Vedtak       Ingen kontrakt enda i fra Forsvarsbygg, Ken Jackson 

                  informerer styret når den er skrevet under 

Sak 53/20 DAM 

 Fredrikstad blad –  

Vedtak       Anders Hauge Olsen søker om midler fra Fredrikstad Blad 

                  som går ut 20 juli, og søker på midler fra DAM 

Sak 54/20 Eventuelt 

                  En sak ble tatt som var Råde. 

                  Dette til en orientering om at Turid Haaland har vært på møte 

                  i Fredrikstad Råde, og alle i styret hadde lest det som ble tatt 

                  opp der 

 

Møtet hevet klokken 19.00                     Neste Styremøte 11 august 

 

NHF Fredrikstad 

Anne-Lise Nilsen 

Sekretær 

  

 


